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020/2020: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Behandling: 

Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Innkalling og sakliste vert godkjent 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

021/2020: Godkjenning av  møteprotokoll 

 

Behandling: 

Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Møteprotokoll vert godkjend slik den ligg føre 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

022/2020: Orienteringssaker 

 

Behandling: 

Ordførar orienterte om at BKK sin frist av plan for revisjon av konsesjonsvilkår i Steinslands - 
Modalsvassdraget er utsett frå 1. juli til 1. okt 2020. LVK bistår kommunen i kontakten med BKK. 
 
Ordførar orienterte om at kommunen etter søknad har fått 850 000 kr i lag med Alver kommune til 
innkjøp av flomvernutstyr. Ordførar og rådmann planlegg møte med Alver kommune innan kort tid 
om korleis pengane og utstyret skal disponerast. 
 
Formannskapet bed om orientering på kva avtalar/leverandørar til dømes skulen bruker til innkjøp av 
matvarar til kantina. 
 
Ann-Jorunn Farestveit ba om tilbakemelding på status på oppgraderinga på brannstasjonen, og om 
utbetring av reinseanlegget ved Industrihuset er ein del av dette investeringsprosjektet. Teknisk sjef 
Tone Selmer Skuggevik orienterte om at arbeidet med brannstasjonen er i rute og at arbeidetet med 
reinseanlegget er eit eige VA prosjekt for heile Industrihuset, som vert finansiert gjennom VA 
midlane i investeringsbudsjettet for 2020. 
 
Kristin Nåmdal spurte om status på arbedeit med kulturplanen og status på søknader om 
kulturminnevernmidlar. Rådmannen svara at administrasjonen arbeider med endringsforslaga i 
kulturplanen, og at saka vil komme tilbake til politisk handsaming etter sommarferien. 



Rådmannen svara at ein må kome tilbake med status på sønadar om kulturminnevernmidlar i neste 
møte. 
 
Håvard Engeseth stilte spørsmål om status på saka om vegutbetring gjennom Nordhordlandspakken. 
Ordførar orienterte om at arbeidet er forseinka pga koronasituasjonen, men det vert planlagt for eit 
møte om saka med  Statens vegvesen sommarferien. Ordførar orienterte vidare om at 
fylkeskommunen ikkje har planlagt asfaltering i Modalen i 2020. Ordførar vil likevel arbeide vidare for 
å prøve å få ordna asfaltkantar og slaghol . 
 
Samrøystes vedteke 
 
 

Vedtak: 

Sakene vert tekne til orientering 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

023/2020: Mo nærings-  og tenestesenter 

 

Behandling: 

Håvard Engeseth ugild då han er sambuar med ein av eigarane i UniMicro AS. Uni Micro AS er drøfta 
som aktuell leigetakar i nærings- og tenestesenteret, og kan bli utløysande for utviding av bygget.  
Robert Helland tok plass som vara. 
 
Teknisk sjef Tone S. Skuggevik orienterte og gjekk gjennom saka. Nye oppdaterte budsjett for begge 
alternativa vart levert ut i møtet. Førre versjon inneholdt ein feil i uforutsette kostnadar. Korrigert 
utgåve med kr. 350 000,- i positiv lei. 
  
Opsjonsliste med endringsforslag frå entrepenør vart presentert. Her kan ein leggje til / trekkje frå 
aktuelle kostnadar i tråd med lista. 
  
Rådmannen orienterte om at det ligg føre 5-årig intensjonsavtale med Uni Micro AS med kalkulert 
årleg leigekostnad på kr. 360 000,-. Skisser med oppdatert arealløysing vart lagt fram.  Robert 
Helland etterspurde om det er tatt høgde for tilstrekkeleg parkeringsareal. Det er på noverande 
tidspunkt ikkje prosjektert utvida parkeringsareal etter at tilleggsbygg som inkl. arbeidsplassar Uni 
Micro AS vart kalkulert inn. Dette må gjerast etter eit evt vedtak om bygging. 
 
Ann-Jorunn Farestveit etterspurde om det er gjort måling/vurdering av grunnforhold. Rådmannen 
viste til at dette er gjenomført, men at resultata ikkje ligg føre per i dag. Eksisterande grunnmur er 
planlagt skal stå og byggjast på vidare. Teknisk sjef vil søkje å få lagt fram rapport til kommunestyret 
11. juni. 
 
Teknisk sjef viste m.a. til at det er naudsynt å legge til VA-prosjekt for Mo sentrum som stettar krava 
til vasstrykk på Mo og i evt. nytt bygg. Dette for å ivareta brannsikringa på Mo. VA-prosjektet må 
gjennomførast uavhengig av nytt bygg. 
Liv Anne Aanesen oppmoda om gjenbruk av inventar. 
 



Økonomisjef Magne Verpelstad gjekk gjennom saka m.o.t. finansiering av alt. 1 og 2. 
 
Ann-Jorunn Farestveit ba om gruppemøte.  
Etter møtet etterspurde Farestveit om det var korrekt å føre opp leigeinntekter i 2020. Rådmannen 
viste til at dette var ein feil. 
 
Kristin Nåmdal haldt eit kort støtteinnlegg. 
Ordføraren haldt eit kort støtteinnlegg. 
 
Rådmanen ba om sluttsum vart korrigert frå 61,2 til 60,8 mill, jfr. korrigering nemnt over. 
 
Avstemming: 
Ordførar tok rådmannen sitt framlegg til vedtak opp til votering: 
3 røyster for (Kristin Nåmdal, Kjetil Eikefet og Liv Anne Aanesen). 2 røyster mot (Ann-Jorunn 
Farestveit og Robert Helland). 
 
 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtek å rive eksisterande kommunehus og byggje eit nytt nærings- og 
tenestesenter på same tomt i Mo sentrum. Kommunestyret  vel alternativ 2 – som har ein tilleggsdel 
med utleige til næringslivet.Modalen kommune inngår kontrakt med totalentreprenør Lars Jønsson 
AS som hadde det rimlegaste tilbodet i anbodskonkurransen. Byggefasen vil ha oppstart hausten 
2020 og fedigstillast hausten 2021.Kommunestyret løyver ei totalramme til prosjektet på  kr. 
60 800 000,- inkl. mva.Kommunestyret vedtek låneopptak på kr. 42 000 000,-. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

024/2020: Årsmelding og rekneskap 2019 

 

Behandling: 

Økonomisjef Magne Verpelstad gjekk gjennom økonomidel og rekneskap og svara på spørsmål 
Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Modalen kommune sin årsrekneskap og årsmelding for 2019 vert godkjent. 

Rekneskapsmessig mindreforbruk kr 910 197,99 vert sett av til disposisjonsfond. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



025/2020: Økonomirapportering 1. tertial 2020 

 

Behandling: 

Økonomisjef Magne Verpelstad orienterte om saka og svara på spørsmål. 
Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Økonomirapporteringa for 1. tertial 2020 vert teken til orientering. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

026/2020: Intensjonserklæring Akson - heilskapleg samhandling og felles kommunal 

journalløysing 

 

Behandling: 

Assisterande rådmann Ove Sæbø orienterte om saka. 
Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Modalen kommune gjev sin tilslutnad til Akson gjennom å signere intensjonserklæring (vedlagt) 
som omfattar følgjande: 

1. Modalen kommune gjev sin tilslutnad til målet om ein felles journal for kommunale helse- og 
omsorgstenester og løysninger for betre digital samhandling mellom alle verksemder som yter 
helsetenester. Det skal også leggjast til rette for betre digital samhandling med innbyggjar og andre 
kommunale og statlege tenesteområde.  

2. Etter at arbeidet for 2020 med å tydeleggjere rammeføresetnadar, premiss og planer for Akson har 
kome lenger, og hvis Modalen kommune ynskjer det, vil Modalen kommune kunne ta del videre 
basert på følgjande alternativ:   

a. Inngå forpliktingsavtale om samarbeid eller annan tilknytningsform (t.d. medeigerskap) i 
"Selskapet Akson journal" frå start, samt aktivt ta del i det vidare arbeidet med anskaffings- og 
utviklingsarbeidet med etablering av felles kommunal journalløysning.   

b. Inngå opsjonsavtale og avvente beslutning om tilknytning til felles verksemd og å ta i bruk 
felles kommunal journal.  

3. Modalen kommune har til intensjon å finansiere sin del av felles kommunal journal dersom den på 
eit seinere tidspunkt forpliktar seg til å ta journalløysinga i bruk. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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